



## 第三期“云端相遇、走进中国”课程 开始报名!

### “Meeting on Cloud, Entering China Now” III Registration Starts!

√你了解中国教育的情况吗？中国法制历史是怎样的？中国的基层治理、中国电影艺术、中国园林文化又是怎样的？

√ Do you want to know about Chinese Education? What is the History of Chinese Law like? Would you like to learn about Chinese Primary-Level Governance, the Art of Chinese Films and Chinese Garden Culture?

√生活和学习在上海、天津这样的大城市有哪些有趣的习俗和知识？跟着航拍片和图片来看看中国!

√ What are the interesting things about living and studying in a big city like Shanghai or Tianjin? Follow us to understand China by watching aerial China videos & pictures!

√你的中文想得到提高吗？汉字中也有意想不到的文化！学会唱一首中文歌和学会写中国字是怎样的体验？汉语拼音速成、常用词句正音等一系列课程可以帮助你!

√ Do you want to improve your Mandarin? There is surprising culture in Chinese Characters! What is it like to learn to sing a Chinese song and write Chinese characters? Courses like Quick Intro to Pinyin, Pronunciation of Common Words and Phrases can help you!

√你还想获得学习证书从而优先获得上海政法学院的留学生录取资格吗？

√ Do you also want to obtain a certificate to get priority for admission to Shanghai University of Political Science and Law?

√快来邀请你的朋友一起参加课程，你将收获一段丰富而难忘的体验。

√ Come and invite your friends to join our courses! You will receive enriching and unforgettable experience.



“云端相遇、走进中国”系列课程是我校针对有意向了解中国、提高中文水平的国际学生专门设计制作，已经成功举办两期，几百名国际学生完成学习，满意度极高。项目所有课程学习费用全免，全程完成课程学习的优秀同学将获得证书，申请上海政法学院学历生会优先考虑。

The “Meeting on Cloud, Entering China Now” series courses are designed for international students, especially for those who are interested in learning about China and improving their Chinese. Hundreds of students have attended the courses and given satisfactory feedbacks. All the courses in this program are free of charge. Excellent students who complete all the courses will be granted a completion certificate. Applicants for degree programs of Shanghai University of Political Science and Law will be preferred once they get the certificate.





## 时 间 安 排

课程时间: 2023 年 1 月 3 日-11 日

接受申报时间: 即日起至 2022 年 12 月 30 日

Course time: from 3 Jan to 11 Jan,2023.

Time for Registration: from now to 30 Dec,2022.



## 课程要求

## Course requirements



1、学生需在 <http://bridge.chinese.cn/online/camp/camp/2047/accounts/blinding/10124> 完成注册, 确保课堂出勤和观看录播视频课程;

2、课程结束时学生需提交视频作业, 展示学习成果、心得;

3、课程结束时填写课程调查问卷, 提出意见建议。

1.Complete registration at

<http://bridge.chinese.cn/online/camp/camp/2047/accounts/blinding/10124>, attend all the livestream courses and watch all recorded courses;

2.At the end of the course, each student must submit video feedback (Vlog) to show his/her learning results and experience;

3.Fill in a survey at the end of the course for your comments & suggestions.



## 联系方式 Contact

有关报名申请可加微信好友二维码



Shupl Admission



扫一扫上面的二维码图案，加我微信

如有其他问题请联系微信（电话）：086-198 2180 6811

电子邮件：admission@shupl.edu.cn

Please scan the QR code above for registration inquiry.

If you have other questions, please contact us:

WeChat (Phone): 086-198 2180 6811

E-mail: admission@shupl.edu.cn





# 课程表

## Class schedule

序号 No.	课程名称 Class Name
1	中国教育 Chinese Education
2	中国法制史 History of Chinese Law
3	学在上海政法学院 Study at Shanghai University of Political Science and Law
4	中国基层治理 Chinese Primary-Level Governance
5	中国电影艺术鉴赏 Appreciation of the Art of Chinese Films
6	中国园林文化鉴赏 Appreciation of Chinese Garden Culture
7	长江文明与上海民俗 Yangtze River Civilization and the Flavour of Life in Shanghai
8	航拍山东：一场云端之旅 Aerial Shandong: A Tour over The Cloud
9	汉字里的中国文化之走进动物世界 Chinese Culture in Chinese Characters II Entering Animal World
10	图说中国 Understanding China by Reading Pictures
11	中国名乐欣赏（教你学唱一首中文歌） Sing A Song of Jasmine Flower: A Taste of Chinese Music
12	汉语正字（教你学写中文字） Chinese Character Writing（How to Write Chinese）
13	汉语拼音速成 Quick Intro to Pinyin
14	中文起步问与答 Chinese 101

15	常用词句正音 Pronunciation of common words and sentences
16	汉字这样学 Chinese Character Learning Method
17	闲话天津 To chat about Tianjin
18	中国传统文化展示（汉字源流演变及汉 字艺术欣赏） Chinese Traditional Culture (Chinese Character Origin and Evolution and Chinese Character Art Appreciation)
19	天津理工大学留学简介 Introduction to Studying Abroad in Tianjin University of Technology

